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All,

Even een snelle eerste blik erop:

1. Voor de tweede-prik-bestellingen is afgesproken dat dit gaat obv repack (flacons), hiermee kunnen alle

huisartsen nauwkeuriger bestellen en minder over houden na de tweede prik.
Het risico over grote voorrraden in de koelkast is dus laag na de tweede prik.

2. Wij zullen in de werkgroep HA (di 4 mei) ook aanmoedigen dat in geval van lage opkomst percentages wel door

de HA ‘kleine veegrondes’ worden georganiseerd. De berichtgeving over AZ is hierin natuurlijk wel belangrijk. -> wij
hadden eerder gesuggereerd dat hieromtrent een publiekscampagne zou komen? Gaat dit gebeuren?

3. tav ad1: Op ons verzoek neemt [JEJE ook mee om steeksproefsgewijs te vragen naar Rest- in de koelkast en

Opkomst %. Zodat we wellicht wat kunnen analyseren vs geleverde vaccins. Wel moeilijk exercitie om op koelkast

niveau dit inzichtelijk te krijgen.

4. tav ad2: de Optie Vaccinmakelaars is nu heel duidelijk opgenomen in de werkinstructies en Q&A. We krijgen mn

veel vragen over ‘wie betaalt de transport?’
Het idee is om deze zinsnede toe te voegen en de vaccinmakelaars ook te laten vermelden dat het onder een

subsidie regeling buitengewone kosten moet vallen (TBD).
Dit zou het sneller/eenvoudiger moeten maken voor de HA.

5. tav efficiency: In kleine rondgang hoor ik tussen de 2000-4000 flacons AZ bij Ziekenhuizen over. Gegeven de

batch van de week (~600K vaccins AZ) en de geplande leveringen ZH/Gelderland in wk 119 en 20 hebben we

besloten om niet de compliteit toe te voegen deze vaccins van Ziekenhuizen terg te halen naar het RIVM, deze op te

nemen in de voorraad en dan weer uit te leveren. Dat is niet efficient. We zullen in voorkomende gevallen dit met

de vaccin makelaar moeten matchen. Qua aantallen is dat effienter.

Hoop dat dit helpt voor inzicht.

Note: Ten aanzien van punt 3 en 4 nemen wij actie en hoop ik je deze weel een update te kunnen sturen.
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Vrijdag is met VWS gesproken over de ‘voorraad’ AZ in de huisartsenpraktijk. Oa. omdat Noord-Nederland niet

gerepacked voor de hele 60-65 populatie heeft ontvangen, zij niet konden doorprikken naar beneden en maar ten

dele omhoog (ivm openstellen leeftijdsgroepen bij GGD). In dat kader hebben we in de instructies aan huisartsen

aan gegeven dat zij het vaccin dat zij overhouden kunnen uitwisselen met collega’s, bewaren voor tweede prikken,
of eventueel ook kunnen melden via de vaccinmakelaars.

Tot op heden zien we weinig vaccin gemeld worden. We zien zelfs meer vaccin door huisartsen gevraagd worden,
dan gemeld. De minister heeft aangegeven:
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1. meer zicht te willen krijgen op hoeveel vaccin er in den lande ligt.
2. En daarnaast te willen heralloceren ipv dat het lang op de plank ligt in den lande. Bij voorkeur via de

makelaars.

Ad. 1.

In reactie op vraag 1. heb ik iig BES cevraagd EEEis hiervoor ook in

en BET aangesloten, zo begreep ik)
een vraag toe te voegen aan de CIMS-belronde over de 'voorraad’. Daar gaat mee aan de slag.
Daarnaast zijn er misschien nog meer (analyse)mogelijkheden om hier beter beeld op te krijgen. Bijv. een analyse

per provincie om te kijken waar het mogelijk speelt (daar waar gerepacked of beperkt is geleverd is dit mogelijk
een groter issues dan in de regio’s waar dit niet mogelijk is). Dit is weer van belang voor de wijze waarop je met

tweede leveringen wil omgaan.

Dit punt is ook relevant omdat het input geeft over de wijze waarop we naar de proxy voor de vaccinatieschattingen
moeten kijken.

Verzoek: Bij deze de vraag aan het huisartsen team na te denken hoe we ‘voorraad’ snel verder in kaart zouden

kunnen brengen.

Ad 2.

Het verzoek van VWS is om in de instructie aan de huisarts opnieuw nadere instructies geven om -wanneer zij een

grote omvang vaccins nog op voorraad hebben- deze explicieter te melden bij de vaccinmakelaar, die ze dan

mogelijk kan heralloceren en matchen.

Verzoek op dit punt:
+ Na te gaan via communicatiewijze (voor wie, wanneer, welke wijze) nadere instructies gedeeld kunnen

worden tav melden van grote ‘voorraden’ bij de vaccinmakelaars.

+ Samen met de vaccinmakelaars te kijken naar vanaf welke omvang efficiént heralloceerbaar is (bij vraag

van derden).
. IEEdit vraagt dat we huisartsen tegemoet komen in eventuele kosten voor transport, dit vraagt dan

ook ook vanuit deze casuistiek een snelle oplossingsrichting...

Ik zelf ben er begin deze week een aantal dagen niet, maar [EY zal dit meenemen in kernteam morgen en in

PO’s. Omdat er morgenmiddag al weer een overleg met MVWS is, zou het fijn zijn dan al eerste gedachten te

kunnen delen.

Met vriendelijke groet,
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